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Aan het College 
Aan de Raad 

Bijgaand treft u aan schriftelijke vragen van de CDA-fractie ex artikel 40 RvO inzake het beëindigen van het overleg 
met verenigingen m.b.t. recreatiepias Cattenbroek. De vragen dienen conform RvO binnen 30 dagen te worden 
beantwoord, te weten vóór 9 oktober 2013. 
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Vragen ex artikel 40 RvO inzake mogelijkheden voor 
Woerdense verenigingen om activiteiten te ontplooien 

bij de Recreatiepias Cattenbroek. 

De CDA-fractie heeft zich de afgelopen jaren ingespannen om het gebruik van de 
Recreatiepias Cattenbroek voor Woerdense verenigingen mogelijk te maken. Zo was er een 
CDA-werkgroep, die o.a. een aantal werkbezoeken heeft gebracht aan andere 
recreatiepiassen. Daaruit is ook een aantal mensen voortgekomen die in de klankbordgroep 
van de gemeente zitting hebben. Vier verenigingen (Duikteam Woerden, Scouting, 
Kanovereniging Wyrda en ZwemClub Woerden) zijn al vele jaren in overleg met de gemeente 
om hun plannen bij de Recreatiepias te realiseren. 

Op vragen van de CDA-fractie de afgelopen jaren heeft het College steeds geantwoord dat 
gezocht zal worden naar mogelijkheden om de activiteiten van deze verenigingen bij de 
inrichting van de plas mogelijk te maken. Bij de opening van de paden rondom de plas gaf 
wethouder Schreurs eind 2012 te kennen dat de paden een eerste stap zijn en dat er 
vervolgstappen komen met mogelijkheden voor de genoemde verenigingen. 

Rond deze zomer bereikte ons verontrustende berichten dat de gemeente na vele jaren 
overleg heeft besloten om niet met de Woerdense verenigingen in zee te gaan. Volgens 
mededelingen van wethouder Koster in het sportoverleg waren financiële redenen de 
oorzaak van het beëindigen van het overleg met de verenigingen. 
Navraag bij de verenigingen bevestigden dit beeld. Zij kunnen de door de gemeente 
noodzakelijk geachte investeringen en jaarlijkse huur niet opbrengen. Ook bleek veel 
onzekerheid, omdat de belangen van de toekomstige commerciële exploitant de 
randvoorwaarden voor de verenigingen zullen bepalen. 

Omdat de definitieve inrichting van de Recreatiepias binnenkort zal worden vastgelegd heeft 
de CDA-fractie de volgende vragen over de positie van de Woerdense verenigingen bij de 
toekomstige inrichting van de Recreatiepias. 

1. Is de berichtgeving correct dat de gemeente de gesprekken met de verenigingen 
heeft beëindigd? 

2. Zo ja, welke overwegingen hebben hierbij voor het college de doorslag gegeven ? 
Zo neen, hoe is dan op dit moment de feitelijke situatie? 

3. Welke mogelijkheden biedt het college in het plan voor de Recreatiepias, naast 
commerciële initiatieven, aan niet-commerciële verenigingsactiviteiten? 



4. Welke uitgangspunten hanteert het college bij het vinden van een "partner" voor het 
ontwikkelen van de mogelijkheden bij de Recreatiepias. Is dat uitsluitend het 
Recreatieschap ? Hoe definieert het College de relaties tussen: gemeente, 
Recreatieschap, commerciële exploitanten en niet commerciële initiatieven vanuit 
Woerdense verenigingen? 

5. Is het College bereid de gesprekken over de verenigingsinitiatieven met de 
vertegenwoordigers van de vier verenigingen te heropenen vanuit de houding "Hoe 
maken we het mogelijk"? 

6. Wanneer spreekt de Raad over de definitieve keuzen m.b.t. de inrichting en 
ontwikkeling van de Recreatiepias? 

Namens de CDA-fractie, 

Bernard de Jong 
Fractievoorzitter. 

Woerden, 9-9-2013 


